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Цель работы – развитие инструментов налогового стимулирования 

реального сектора экономики. 

Актуальность темы магистерской диссертации обусловлена тем, что на 

современном этапе подоходный налог является не только одним из основных 

источников поступлений в государственный бюджет, но и важным 

структурным элементом экономики. Без выбора надлежащей шкалы и ставок 

подоходного налогообложения невозможна реализация эффективной 

налоговой политики государства. 

Объектом исследования являются экономические отношения в сфере 

налогообложения. 

Предметом исследования являются инструменты налогового 

стимулирования организаций реального сектора экономики. 

В процессе работы раскрыта сущность налогового стимулирования в 

Республике Беларусь и Китае; изучен опыт и исследованы тенденции 

налогового стимулирования; выявлены основные проблемы и пути развития 

системы инструментов налогового стимулирования. 

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней аналитический и 

расчетный материал правильно и объективно отражает состояние 

исследуемого вопроса, а все заимствованные из литературных и других 

источников, теоретические и методологические положения и концепции 

сопровождаются ссылками на их авторов. 



 

 

 

GENERAL DESCRIPTION OF WORK 

 

Master’s dissertation: 66 p., 1 fig., 6 tables, 60 sources 

 

Key words: REAL SECTOR OF ECONOMY; TAX INCENTIVES; TAX 

INSTRUMENTS; INVESTMENTS; INVESTMENT CLIMATE; FINANCIAL 

SYSTEM. 

 

The purpose of the work is to develop tools for tax incentives for the real 

sector of the economy. 

The relevance of the topic of the master's thesis is due to the fact that at the 

present stage, the income tax is not only one of the main sources of revenues to the 

state budget, but also an important structural element of the economy. Without 

choosing the proper scale and rates of income taxation, it is impossible to 

implement an effective tax policy of the state. 

The object of the research is economic relations in the field of taxation. 

The subject of the research is the instruments of tax incentives for 

organizations in the real sector of the economy. 

In the course of work, the essence of tax incentives in the Republic of 

Belarus and China was revealed; the experience and trends of tax incentives were 

studied; the main problems and ways of development of the system of tax 

incentives are identified. 

The author of the paper confirms that the analytical and the calculated 

material correctly and objectively reflects the state of the study all theoretical and 

methodological statements and concepts borrowed from literature and other 

sources are accompanied by references to their authors. 

 


